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Abstract (en)
The method involves directly rolling a sheet without using a cylindrical support, and forming a cylindrical rigid case (9) with tubes (2, 3), where the
tubes are formed by cutting a heatweldable hollow plastic rod, and ends (4, 5) of the tubes are closed by heat sealing. The rolled sheet is inserted in
the tubes of the rigid case, where the closed ends of the tubes are arranged at opposite ends of the case when the tubes are assembled. The case
with the sheet is packaged in a flexible package made of aluminum foil. An independent claim is also included for a sheet package comprising a
rigid case.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de conditionnement de feuille(s) (1) formée(s) dans un matériau incorporant du tabac, comprenant au moins les
étapes suivantes : - enroulage d'au moins une feuille (1) sur elle-même ; - insertion de ladite feuille (1) enroulée dans un étui (9) rigide, cylindrique
composé de deux tubes (2, 3) emboîtables l'un dans l'autre, lesdits tubes (2, 3) comprenant chacun une extrémité fermée située aux extrémités
opposées de l'étui (9) lorsque les tubes (2, 3) sont assemblés. L'invention concerne également le conditionnement réalisé selon ce procédé.
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